
Zápis ze školské rady dne 15. 10. 2015  

Přítomni: PhDr. Iva Pospíšilová, Ing. Kamila Dostálová, RNDr. Jana Randíková, Mgr. 

Marek Holinka, Ing. Tomáš Havlíček, Mgr. Roman Bartoníček, RNDr. Vladislav Slavíček – 

ředitel školy, RNDr. Radka Olivová – zástupce ředitele školy 

Program:  

1) Výroční zpráva  

2) Opravy na budově školy  

3) Program Moodle  

4) ŠVP, školní a klasifikační řád 

5) Projekt arboretum a lesní školka 

6) Diskuse 

Usnesení:  

1) Členové rady neshledali ve výroční zprávě za rok 2014/2015 žádné nedostatky a všemi 

hlasy ji přijali.  

2) Ředitel školy RNDr. Vladislav Slavíček seznámil členy ŠR s průběhem a realizací oprav na 

střeše gymnázia, zároveň představil záměr zateplení budovy, včetně výměn oken. 

3) Bylo konstatováno, že škola od příštího kalendářního roku přejde na systém Moodle, který 

už se pilotně zkouší tento školní rok. 

4) Žádné změny pro letošní školní rok v klasifikačním, školním řádu nebyly představeny; 

bylo však konstatováno, že koncem šk. roku 2015/2016 bude přistoupeno ke změnám a 

úpravám v ŠVP dle nových platných směrnic RVP. Vše pod dohledem koordinátora ŠVP 

Mgr. Šárky Rosické. 

5) Školské radě byla představen projekt, který byl započat na konci šk. roku 2014/2015. Jedná 

se o arboretum (sbírka stromů), jehož účel je přiblížení rozmanitosti zejména původních 

dřevin na území ČR. Součástí je i lesní školka, jejíž výpěstky by měly být ve spolupráci 

s městem vysázeny v intravilánu nebo v extravilánu Kutné Hory. 

 

 

 

 

 

 

 

       Předseda ŠR Mgr. Roman Bartoníček 


